
Bestyrelsesmøde den 22. marts 2018 

 

  

Deltagere : Lise-Lotte Olsen (LO)  Formand 

 Per Jakobsen (PJ)  Bestyrelsesmedlem 

 Dennis Seerup (DS)  Bestyrelsesmedlem 

 Emil Frøling Andreassen (EFA) Bestyrelsesmedlem 

 Annette Nielsen (AN)  Kasserer 
 

 Fraværende: 

• Dennis havde undersøgt mulighederne for bedre internet, og firmaet Fibia ville gerne være 

medspiller i 2019, hvis det er muligt at skaffe 20% af interesserede boligejer i 

grunderejerforeningen, samt en aftale på 5 år med en månedlig betaling på 250 kr. pr. måned.  

Ved salg vil aftalen altid følge ejendommen. 

Fiberen skal lægges ned i fortovet, og det vil klart være en fordel ved 100 % tilmelding. 

 

• Man talte frem og tilbage omkring vedligeholdelsesopgaver vedr. veje i 2018, og materialet fra S.E. 

Brokhus vedr. tidligere projekt rekvireres af Per, da den nuværende bestyrelse, ikke har haft 

mulighed for at gennemlæse det daværende projektet.  

 

• Dennis vil kontakte Tårnby Kommune vedr. rotter i foreningen. 

 

• Vejprojektet på Zambiavej er ikke afsluttet, og derfor er de sidste penge ikke betalt. 

 

• Der er utilfredshed med snerydningen, og man vil indhente tilbud fra en ny leverandør i 2019. 

 

• Næste bestyrelsesmøde er den 18. april Kl. 19.00 hos Annette 

 

 

 

 

 

 

 

 


